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Από το υπ’ αριθ. 5/2003 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 179/2003 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση τροποποίησης Κανονισμού 
Συγκρότησης και Λειτουργίας των 
Συνοικιακών Συνελεύσεων και 
Συμβουλίων Δήμου Βέροιας. 

 
       Σήμερα 17 Φεβρουαρίου του έτους 2003 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 13-2-2003 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα 31 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης   -------- 
2. Α. Γκαμπέσης    
3. Β. Γιαννουλάκης    
4. Σ.  Παναγιωτίδης    
5. Ι. Καλαϊτζίδης    
6. Ν. Κεχαγιόγλου    
7. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Ε. Γουναράς   Πάρεδροι 
9. Ι. Ακριβόπουλος   Π. Πιτούλιας 

10. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή   Γ. Μανακούλης 
11. Θ.  Σιδηρόπουλος   Κ. Μιχαηλίδης 
12. Γ. Τροχόπουλος   Π. Ποταμόπουλος 
13. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά    
14. Μ. Σακαλής ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 

170/2003 απόφασης αποχώρησε ο κ. Χ. Ντόβας. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 182/2003 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Ι. Κουρουζίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 183/2003 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Χ. Γεωργιάδης. 

15. Χ. Φουρνιάδης 
16. Χ. Ντόβας 
17. Σ. Κρομμύδας 
18. Β. Ρήσσου 
19. Κ. Χιονίδης 
20. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
21. Ι. Κουρουζίδης   
22. Μ. Γαβρίδης 
23. Δ. Δάσκαλος 
24. Α. Δελαβερίδης 
25. Γ. Μιχαηλίδης 
26. Δ. Ταχματζίδης 
27. Σ. Μηλιόπουλος 
28. Α. Παπαστεργίου 
29. Κ. Πουλασουχίδης 
30. Η. Σοφιανίδης 
31. Γ. Ορφανίδης 

 



  
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 10ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου την αριθ. 100/2003 απόφαση της Δημαρχιακής 
Επιτροπής Δήμου Βέροιας, που έχει ως εξής: 

Εισηγείται την τροποποίηση του Κανονισμού Συγκρότησης και Λειτουργίας 
των Συνοικιακών Συνελεύσεων και Συμβουλίων Δήμου Βέροιας, που εγκρίθηκε με 
την αριθ. 234/91 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, ως εξής: 

 
ΚΕΦΑΛΑΙΟ Α’ 

ΛΑΪΚΗ ΣΥΜΜΕΤΟΧΗ ΣΤΙΣ ΤΟΠΙΚΕΣ ΥΠΟΘΕΣΕΙΣ- ΣΥΝΟΙΚΙΕΣ                                                                                                                    
ΑΡΘΡΟ 2 

       Ο Δήμος Βέροιας χωρίζεται σε δεκαπέντε(15) συνοικίες με κριτήρια 
γεωγραφικά (φυσικά και τεχνητά όρια), διοικητικά, πληθυσμιακά, οικονομικά, 
κοινωνικά και πολιτιστικά ως εξής. 

ΣΥΝΟΙΚΙΑ 1η 
        Περιλαμβάνει την περιοχή μεταξύ των ποταμών Τριποτάμου (μέχρι την γέφυρα 
Πανοράματος) και Λιανοβροχίου, μέχρι τα διοικητικά όρια του Δήμου Δοβρά και 
την περιοχή Προφήτη Ηλία, μέχρι τα διοικητικά όρια του Δ.Δ. Τριποτάμου. 

ΣΥΝΟΙΚΙΑ 13η 
        Περιλαμβάνει τον Συνοικισμό Κυδωνοχωρίου ( Μουσταλί ). 

ΣΥΝΟΙΚΙΑ 14η 
        Περιλαμβάνει την περιοχή μεταξύ του ποταμού Τριποτάμου και των οδών 
Εβραίων Μαρτύρων, Βερόης, 16ης Οκτωβρίου, οδού προς Κοζάνη, μέχρι τα 
διοικητικά όρια του Δ.Δ. Τριποτάμου. 

ΣΥΝΟΙΚΙΑ 15η 
       Περιλαμβάνει τον συνοικισμό Ξηρολιβάδου του Δ.Δ. Κουμαριάς. 
 

ΚΕΦΑΛΑΙΟ Ζ’ 
ΜΕΤΑΒΑΤΙΚΕΣ ΔΙΑΤΑΞΕΙΣ 

ΑΡΘΡΟ 23 
       1) Ο  παρών κανονισμός θα αρχίσει να ισχύει από την ημέρα που θα ψηφιστεί 
από το Δημοτικό Συμβούλιο. 
       2) Οι εκλογές των Συνοικιακών Συμβουλίων θα διεξαχθούν στις 16 Μαρτίου 
2003. 
       Κατά τα λοιπά ισχύει ο κανονισμός ως έχει. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 

 Δήμαρχος :Όπως είχαμε δεσμευθεί να τροποποιήσουμε τον κανονισμό, σας 
είχα ενημερώσει στην προηγούμενη συνεδρίαση, πέρασε το θέμα από τη Δ.Ε. και 
δόθηκε προθεσμία 4 ημερών λόγω του επείγοντος του θέματος για ενστάσεις. Δεν 
έχει υποβληθεί καμία ένσταση και σήμερα πέρασε από την Δ.Ε η οριστική απόφαση. 
Προτείνουμε από 12 να γίνουν 15 οι συνοικίες. Η 13η συνοικία να είναι η περιοχή 
Κυδωνοχωρίου (το  Μουσταλί), η 14η της περιοχής Αγ.Κυριακής και η 15η της 
περιοχής Ξηρολιβάδου, μετά από αίτημα και των κατοίκων του Ξηρολιβάδου, επειδή 
είναι χωριό που κατοικείται μόνο το καλοκαίρι και οι συμπολίτες μας είναι δημότες 
του Δήμου Βέροιας και όχι της πρώην Κοινότητας Κουμαριάς. Μας παρακάλεσαν 
λοιπόν να φτιάξουμε  Σ.Σ. για να υπάρχει εκπροσώπηση και στον οικισμό αυτό.  
Συζητήσαμε το θέμα στη ΔΕ και κρίναμε ότι πρέπει να γίνει και εκεί Σ.Σ. και η 
τελική μας πρόταση είναι 15 συνοικίες. Επιμένουμε οι εκλογές να είναι στις 16 
Μαρτίου. 
 Πρόεδρος :Ερωτήσεις. 
 Ουσουλτζόγλου:Με την ίδια λογική του Ξηρολιβάδου, δεν θα μπορούσε να 
γίνει στη Μ.Σάντα και στους υπόλοιπους οικισμούς που δεν είναι Δ.Δ.; 



 Δήμαρχος :Όχι, γιατί για εκείνα τα Δ.Δ. μας απασχόλησε το θέμα. Εκείνοι οι 
οικισμοί έχουν εκπροσώπους. Έχουν εκλογικούς καταλόγους. Είναι εγγεγραμμένοι οι 
κάτοικοι της Μ.Σάντας στο Δ.Δ. Καστανιάς και της Λευκόπετρας στο Δ.Δ. 
Γεωργιανών. Ενώ στο Ξηρολίβαδο δεν υπάρχουν εκλογείς, άρα δεν μπορούν να 
βάλουν υποψηφιότητα στο Δ.Δ. της Κουμαριάς και κατά συνέπεια δεν έχουν 
εκπροσώπηση. Δεν μπορούν να εκλέξουν Δημοτικό ή Τοπικό Σύμβουλο, γι΄αυτό και 
θέλουν την ίδρυση Σ.Σ.  
 Γαβρίδης :Εφόσον δεν υπάρχουν εκλογικοί κατάλογοι πως θα ξέρουμε αν 
είναι κάτοικοι του Ξηρολιβάδου; 
 Δήμαρχος :Και στις άλλες συνοικίες δεν υπάρχουν εκλογικοί κατάλογοι. Οι 
κάτοικοι ψηφίζουν. Αν διπλοψηφίσουν θα ελεγχθεί και θα έχουν τις συνέπειες που 
προβλέπει ο νόμος.  
 Πρόεδρος :Τοποθετήσεις. 
 Κουρουζίδης :Γίνεται μικροπολιτική με την πολυδιάσπαση χρημάτων. Έργα 
μεγάλα δεν μπορούν να γίνουν. Οι κατανομές είναι τόσο μικρές που και οι 
συνοικισμοί δεν ανταποκρίνονται και τα αιτήματα που φέρνουν είναι τόσο μικρά, δεν 
είναι συντονισμένα. Θεσμικά μπορούν να λειτουργούν αλλά με τη λογική που εμείς 
έχουμε βάλει και συνεχίζεται  όπως φαίνεται και από τον προϋπολογισμό, η 
διατήρηση και η δημιουργία των Σ.Σ. δεν προσφέρεται πια για το μέλλον. Πρόκειται 
για μεγάλους οργανισμούς. Οι μικροί Δήμοι δεν μπορούν να ανταπεξέλθουν. Εμείς 
αντί για μπροστά, πηγαίνουμε προς τα πίσω.  Χαρακτηριστικό παράδειγμα είναι το 
Ξηρολίβαδο, που όχι μόνο δεν κατοικείται, αλλά τώρα θα είμαστε υποχρεωμένοι να 
δίνουμε και 10εκ για το Ξηρολίβαδο. Το ζήτημα μπαίνει και Νομικά. Τα άτομα αυτά 
κάπου ψηφίζουν. Κατοικούν στην πόλη. Δεν πρέπει να μπούμε σε αυτήν τη λογική. 
Να υπάρχουν τα ΣΣ. Να είναι περισσότερο γνωμοδοτικά και όχι να μπούμε στη 
λογική που ισχύει τόσα χρόνια, της κατανομής των χρημάτων. 
 Ο Δήμος μας έχει την ανάγκη μεγάλων έργων  που να έχουν την εμβέλεια να 
καλύπτουν τις ανάγκες όλου του Δήμου. Με τις κατανομές που κάνουμε «ρίχνουμε» 
τα λεφτά χωρίς αντίκρισμα.  
 Πουλασουχίδης : Πάλι πάμε σε διαδικασία πολυδιάσπασης. Έχει ατονίσει το 
ενδιαφέρον ατόμων που δραστηριοποιούνται στα κοινά να συμμετάσχουν σε εκλογές 
των Σ.Σ. Δημιουργούμε  άλλα καινούργια Σ.Σ. με σκοπιμότητα να εκπροσωπείται 
κάθε περιοχή. Να  δημιουργήσουμε  ομάδες συγκρουόμενων δημοτών; Χωρίζουμε 
τον Προμηθέα. Χωρίζουμε το Κυδωνοχώρι. Έχουν διαφορετικά συμφέροντα; 
Υπάρχουν ενιαία συμφέροντα  μεγάλων ομάδων. Δεν πρέπει να περιορίζονται τα 
συμφέροντα σε στενό τοπικό επίπεδο, αλλά πρέπει να βλέπουμε  συνολικά την 
ανάπτυξη του Δήμου, είτε σαν κέντρο, είτε σαν Τ.Σ. Για το Ξηρολίβαδο, υπάρχει 
ανέκαθεν παράπονο ότι τα τοπικά θέματα  δεν φτάνουν στο Δ.Σ. Πρόκειται για  
αναγκαιότητα. Δεν σημαίνει διάσπαση του Ξηρολίβαδου με την Κουμαριά. Το 
πρόβλημα της εκπροσώπησης του Ξηρολιβάδου είναι υπαρκτό. Για μέσα στην πόλη, 
θα έπρεπε να μειώσουμε τα Σ.Σ. να  δημιουργήσουμε ομάδες με κοινά προβλήματα. 
Ένας τέτοιος διαχωρισμός θα ήταν η περιοχή κάτω από την Εληά και η περιοχή 
Τσερμενίου. Το να τα κάνουμε 15 τα Σ.Σ., δεν βλέπω καμία σκοπιμότητα στην σωστή 
κατεύθυνση. Να τροποποιήσουμε τον κανονισμό και να ορίσουμε Σ.Σ. για το 
Ξηρολίβαδο,  αλλά να αφήσουμε τα υπόλοιπα όπως είναι και να δεσμευτούμε ότι στο 
μέλλον  θα το δούμε στην κατεύθυνση της ενοποίησης περιοχών σε λιγότερα Σ.Σ. 
 Καλαϊτζίδης : 1)Η πολυδιάσπαση στις μέρες μας είναι εφικτή και ουσιώδης. Η 
μικρή ομαδοποίηση αυτών των Σ.Σ. με τις περιορισμένες δυνατότητες που έχει, 
συνεπάγεται ότι χρειαζόμαστε κάποια Σ.Σ. τα οποία να έχουν οντότητα και να 
γνωρίζονται οι δημότες μεταξύ τους. Το Σ.Σ. για μένα, έχει την αίσθηση ότι 
γνωρίζουμε τους ανθρώπους, τα προβλήματα, την περιοχή μας, άρα μπορούμε πιο 
ευέλικτα να κάνουμε κάποιες  προτάσεις. Είναι γνωμοδοτικός ο χαρακτήρας τους. 
Δεν παίρνουν αποφάσεις τα Σ.Σ.  



 2)Η ενασχόληση των πολιτών με τα κοινά είναι ότι καλύτερο μπορεί να 
υπάρξει μέσα σε μία  κοινωνία. 3)Το Ξηρολίβαδο είναι ένας οικισμός ο οποίος είναι 
κατεξοχήν τουριστικός. 
 Δήμαρχος :Ένας δημοκρατικός θεσμός, ένας θεσμός που εκφράζει  τη λαϊκή 
συμμετοχή, και ενώ λειτούργησε όπως λειτούργησε τα προηγούμενα χρόνια και όχι 
μόνον και σήμερα να μιλάμε για  μικροπολιτική και να βλέπουμε τα Σ.Σ. μόνο με 
οικονομικά δεδομένα, μόνο θλίψη μπορεί να προκαλέσει.  Ούτε συγκρουόμενες 
ομάδες είναι τα Σ.Σ., ούτε την λογική του Καποδίστρια μπορούν να αναπληρώσουν, 
ούτε ως μικροπολιτική της παρούσας δημοτικής αρχής μπορεί να εκληφθεί η ίδρυση 
νέων Σ.Σ. με το αιτιολογικό που ανέφερα στην πρωτομιλία μου. 
 Τα Σ.Σ. θεωρούμε ότι μπορούν να βοηθήσουν την παρούσα δημοτική αρχή. 
Πιστεύουμε στους ενεργούς πολίτες, πιστεύουμε στη γνώση, στις θέσεις και στις 
προτάσεις  όλων των συμπολιτών, όπως αυτές θα εκφράζονται μέσα από τα 
συλλογικά τους όργανα. Θέλουμε να μετατρέψουμε αυτούς τους πολίτες που 
αδρανοποιήθηκαν τα τελευταία χρόνια, να ενεργοποιηθούν και πάλι, να δώσουν 
ζωντάνια στη συνοικία τους, να φέρουν τις προτάσεις τους γιατί πραγματικά θέλουμε  
να είναι δίπλα μας για το καλό των κατοίκων των συνοικιών.  
 Nα είναι 15 τα Σ.Σ. και να λειτουργήσουν από τις 16 Μαρτίου που θα 
εκλεγούν με τις νέες αρμοδιότητες. Αν αδρανοποιήθηκαν όλα αυτά τα χρόνια τα Σ.Σ. 
ήταν γιατί κανείς  δεν τα λάμβανε υπόψη, ούτε καν τις γνωμοδοτικές αποφάσεις που 
έφερναν. Εμείς  πιστεύουμε στο θεσμό και θα δώσουμε περισσότερες αποφασιστικές 
αρμοδιότητες στα Σ.Σ. 
 Πουλασουχίδης :Ακούσαμε τον κ. Καλαϊτζίδη να διαφωνεί με τους 
προλαλήσαντες και αφού συμφώνησε για το θέμα του Ξηρολιβάδου, με αυτά που 
είπα και εγώ, στη συνέχεια είπε για τη λειτουργία των Σ.Σ. Δεν κατάλαβα που 
διαφωνεί. Εκείνο που είναι πιο τραγικό είναι η τοποθέτηση του Δημάρχου ο οποίος 
μας κατηγόρησε ότι καταργούμε τα Σ.Σ ενώ δεν είπαμε κάτι τέτοιο. Η πρόταση η 
δική μου ήταν στο οργανωτικό θέμα της αποδοτικότητας  και της λειτουργικότητας 
των Σ.Σ. Καμία σκέψη και διάθεση για κατάργηση των ΣΣ. Να θυμίσω στον Δήμαρχο 
ότι για το θέμα των περιπτέρων, είχε πει ότι σέβεται τις αποφάσεις των Σ.Σ. Όταν 
συζητούσαμε το περίπτερο του Προμηθέα και ενώ το Σ.Σ. άλλα έλεγε και του είχα πει 
τότε ότι είμαστε υποχρεωμένοι ως ΔΣ να δεχθούμε την εισήγηση του Σ.Σ., αυτός 
ψήφισε αντίθετα με την εισήγηση. Εγώ τουλάχιστον ποτέ δεν ψήφισα αντίθετα σε 
απόφαση του Σ.Σ. Ας μην λέει λοιπόν πράγματα για να δημιουργεί εντυπώσεις. 
Καμία πρόθεση δεν έχουμε για κατάργηση των Σ.Σ. Να αναβαθμιστούν τα Σ.Σ., αλλά 
αυτό δεν γίνεται διασπώντας σε περισσότερα Σ.Σ. το Δήμο. Το πώς θα λειτουργήσουν 
τα Σ.Σ. έχει να κάνει και με τη θέση της εκτελεστικής εξουσίας. Θα δείξει ο 
Δήμαρχος στην πράξη πόσο θα αναβαθμίσει τη λειτουργία των Σ.Σ., αλλά προς το 
παρόν φέρνει μία πρόταση για να εξαργυρώσει γραμμάτια, υποσχέσεις προεκλογικές. 
Αν είναι έτσι, να κάνουμε σε κάθε οικοδομικό τετράγωνο Σ.Σ. Ακόμα καλύτερα δεν 
θα είναι; Είναι και αυτό μία λογική. Αλλά η λογική εδώ είναι να μη δημιουργούνται 
αντιθέσεις ανάμεσα στις συνοικίες. Οι ανάγκες στις συνοικίες δεν είναι ίδιες. Τα 
προβλήματα και οι περιοχές μπορούν να ομαδοποιηθούν και μπορεί να γίνει το σχήμα 
πολύ πιο ευέλικτο και λειτουργικό. Το θέμα του Ξηρολιβάδου είναι ένα εντελώς 
διαφορετικό πρόβλημα. Δεν μπορώ να διαφωνήσω. Για τα υπόλοιπα όμως διαφωνώ. 
Εχω τις επιφυλάξεις. Η σωστή λύση θα είναι να το δούμε συνολικά προς την 
κατεύθυνση του περιορισμού των Σ.Σ.  
 Καλαϊτζίδης :Με ενδιαφέρει η ενεργοποίηση των πολιτών με τα κοινά. 
Συμφωνώ να γίνει το Σ.Σ. του Ξηρολιβάδου. 
 Δήμαρχος :Δεν εξαργυρώνουμε γραμμάτια. Το ζητούν οι κάτοικοι. 
Ουσιαστικά μιλάμε για μία μόνο διάσπαση συνοικίας. Οι άλλες δύο είναι 
καινούργιες. Εσείς τι κάνατε; 



 Το Δ.Σ. μεταβιβάζει μεν την αρμοδιότητα αλλά όλες οι αποφάσεις των Σ.Σ. 
υπόκεινται στην έγκριση του Δ.Σ. Έτσι δεν ψήφισα, εάν δεν ψήφισα, για το 
περίπτερο. Έτσι θα εισηγηθώ και πάλι στο μέλλον εάν το Δ.Σ πιστεύει ότι πρέπει να 
γίνει κάτι άλλο απ΄αυτό που λέει ένα Σ.Σ. Η άποψη του Δ.Σ είναι επικρατέστερη 
απ΄οποιοδήποτε Σ.Σ. 
 Πουλασουχίδης :Ζητώ τριτολογία. 
 Πρόεδρος :Συμφωνεί το σώμα; 
 Σύμβουλοι :Ναι. 
 Πουλασουχίδης :1)Όταν απαντάτε σ΄εμένα κε Δήμαρχε ν΄αφήνετε τα «εσείς τι 
κάνατε» κλπ. Το είχα πεί και στην προηγούμενη θητεία μας ότι δεν ήμουν ποτέ της 
γνώμης ότι στο Δ.Σ. έχουμε μόνο 2 ή 3 ανθρώπους.  Ο καθένας ψηφίζει για τον εαυτό 
του, κι όταν προήδρευα  σας το επεσήμανα όταν εσείς λέγατε «εμείς δεν θα 
ψηφίσουμε …» κλπ. Αν θα ακολουθήσουν κι οι άλλοι είναι δικό τους θέμα. 
 2)Δεν είναι έτσι όπως τα είπατε. Για να ληφθεί απόφαση σε θέμα που έχει την 
αποφασιστική αρμοδιότητα το Τ.Σ. δεν μπορεί το Δ.Σ. ν΄αποφασίζει αντίθετα. Το 
ξέρετε καλύτερα από εμένα και τόχετε πει σ΄αυτή την αίθουσα. Αν έχει αντιρρήσεις 
το Δ.Σ. μπορεί ν΄αναπέμψει το θέμα για να το ξαναδεί το Σ.Σ. βάση της λογικής του 
Δ.Σ. Δεν μπορεί να ψηφίσει αντίθετα. Είναι δεδομένο βάση του κανονισμού που 
ισχύει σήμερα. Θα μπορεί να γίνει αυτό εάν αλλαχθεί ο κανονισμός. Εσείς ψηφίσατε 
αντίθετα στην ομόφωνη απόφαση του Σ.Σ. που δεν είχατε τέτοιο δικαίωμα. 
 3)Η αναβάθμιση του ρόλου των Σ.Σ, επιμένω ότι δεν είναι ποσοτικό το θέμα 
αλλά είναι ποιοτικό. Ναι στην ενεργοποίηση των πολιτών, αυτό δεν σημαίνει όμως 
ότι θα πάμε στα Ο.Τ. 
 Ψηφίζω το θέμα του Ξηρολιβάδου, έχω  τις επιφυλάξεις μου για την 
πολυδιάσπαση  και έτσι θα ψηφίσω τις υπόλοιπες προτάσεις του Δημάρχου. 
 Δήμαρχος :Υπάρχει διαφορετική νομική άποψη  με τον κ. Πουλασουχίδη. 
 Οι προηγούμενες δημοτικές αρχές, δυστυχώς, μία αποφασιστική αρμοδιότητα 
είχαν δώσει, αυτήν της τοποθέτησης των περιπτέρων. Επιμένω ότι, εάν έκρινα ότι 
θίγονταν τα συμφέροντα του Δήμου εάν ένα Σ.Σ.  επίμονα έκρινε ότι έπρεπε ένα 
περίπτερο να τοποθετηθεί σε συγκεκριμένη θέση κι εάν κρίνω ότι  κυκλοφοριακά δεν 
πρέπει να μπει εκεί, πάλι θα πω, ότι υπερισχύει η άποψη του συμβουλίου. Εννοείται 
ότι θα προσπαθήσει το Δ.Σ ν΄αναπέμψει το θέμα. Το Δ.Σ. είναι το ανώτερο όργανο 
και το ξέρετε.  
 Πρόεδρος: Υπάρχει η πρόταση της Δ.Ε., όπως αναλύθηκε από τον Δήμαρχο, 
με την επιφύλαξη του κ. Πουλασουχίδη. Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση αυτή; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 27 σύμβουλοι: 
Χ. Γεωργιάδης, Α. Γκαμπέσης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. Καλαϊτζίδης, Ν. 
Κεχαγιόγλου, Ε. Δημούλα – Πετρίδη, Ε. Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσαμήτρου – 
Καραχατζή, Θ. Σιδηρόπουλος, Γ. Τροχόπουλος, Χ. Τζήκα – Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, 
Χ. Φουρνιάδης, Χ. Ντόβας, Β. Ρήσσου, Κ. Χιονίδης, Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, 
Μ. Γαβρίδης, Δ. Δάσκαλος,  Γ. Μιχαηλίδης, Σ. Μηλιόπουλος, Α. Παπαστεργίου, Κ. 
Πουλασουχίδης, Η. Σοφιανίδης, Γ. Ορφανίδης. 
 Πρόεδρος: Ποιοι την καταψηφίζουν; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισε ο σύμβουλος Δ. Ταχματζίδης. 
 Πρόεδρος: Λευκά; 
Λευκή ψήφο έδωσαν 2 σύμβουλοι: (Ι. Κουρουζίδης, Α. Δελαβερίδης).  
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Την με αριθ. 234/91 απόφασή του. 
2.- Την με αριθ. 100/2003 απόφαση της Δημαρχιακής Επιτροπής Δήμου Βέροιας. 
3.- Τις προτάσεις και απόψεις του Δημάρχου και των δημ. συμβούλων. 
4.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
5.- Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 
 



Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Εγκρίνει την τροποποίηση του Κανονισμού Συγκρότησης και Λειτουργίας 
των Συνοικιακών Συνελεύσεων και Συμβουλίων Δήμου Βέροιας, ως εξής: 

ΚΕΦΑΛΑΙΟ Α’ 
ΛΑΪΚΗ ΣΥΜΜΕΤΟΧΗ ΣΤΙΣ ΤΟΠΙΚΕΣ ΥΠΟΘΕΣΕΙΣ- ΣΥΝΟΙΚΙΕΣ                                                                                                                    

ΑΡΘΡΟ 2 
       Ο Δήμος Βέροιας χωρίζεται σε δεκαπέντε(15) συνοικίες με κριτήρια 
γεωγραφικά (φυσικά και τεχνητά όρια), διοικητικά, πληθυσμιακά, οικονομικά, 
κοινωνικά και πολιτιστικά ως εξής. 

ΣΥΝΟΙΚΙΑ 1η 
        Περιλαμβάνει την περιοχή μεταξύ των ποταμών Τριποτάμου (μέχρι την γέφυρα 
Πανοράματος) και Λιανοβροχίου, μέχρι τα διοικητικά όρια του Δήμου Δοβρά και 
την περιοχή Προφήτη Ηλία, μέχρι τα διοικητικά όρια του Δ.Δ. Τριποτάμου. 

ΣΥΝΟΙΚΙΑ 13η 
        Περιλαμβάνει τον Συνοικισμό Κυδωνοχωρίου ( Μουσταλί ). 

ΣΥΝΟΙΚΙΑ 14η 
        Περιλαμβάνει την περιοχή μεταξύ του ποταμού Τριποτάμου και των οδών 
Εβραίων Μαρτύρων, Βερόης, 16ης Οκτωβρίου, οδού προς Κοζάνη, μέχρι τα 
διοικητικά όρια του Δ.Δ. Τριποτάμου. 

ΣΥΝΟΙΚΙΑ 15η 
       Περιλαμβάνει τον συνοικισμό Ξηρολιβάδου του Δ.Δ. Κουμαριάς. 
 

ΚΕΦΑΛΑΙΟ Ζ’ 
ΜΕΤΑΒΑΤΙΚΕΣ ΔΙΑΤΑΞΕΙΣ 

ΑΡΘΡΟ 23 
      1) Ο  παρών κανονισμός θα αρχίσει να ισχύει από την ημέρα που θα ψηφιστεί 
από το Δημοτικό Συμβούλιο. 
      2) Οι εκλογές των Συνοικιακών Συμβουλίων θα διεξαχθούν στις 16 Μαρτίου 
2003. 
      Κατά τα λοιπά ισχύει ο κανονισμός ως έχει. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    179/ 2003 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ι. Καλαϊτζίδης Α. Δελαβερίδης 
 Ν. Κεχαγιόγλου Γ. Μιχαηλίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Δ. Ταχματζίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Σ. Μηλιόπουλος 
 Θ.  Σιδηρόπουλος Α. Παπαστεργίου 
 Γ. Τροχόπουλος Κ. Πουλασουχίδης 

ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ  ΓΟΥΝΑΡΑΣ Χ. Τζήκα-Μπατσαρά Η. Σοφιανίδης 
 Μ. Σακαλής Γ. Ορφανίδης 
 Χ. Φουρνιάδης   
 Χ. Ντόβας   
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
 Κ. Χιονίδης   
     

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  19-3-2003 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 
  
 


